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Rabia's Note: This interview happened the day after police first visited Jen, and then Jen stopped by the 
police station the night before to briefly talk to cops. At that time she did not mention any involvement of Adnan 
with the murder. I can only assume she met with Jay to get the story straight, then came back with her lawyer. 

This is ;.1 taped inte~view . :Ls _Jenni.fer Louise Pusa_teri, white 
fema'e 18 a.h da':.e of lnrth is 4/29/80, Today 1 s date is the 27th. 

- J. I • '- l ' f - • tl ft-Qf Feb--~tiary . It 1 s approx:!.lna ..... e ... y quar.::er o __ rour in · 1e a· '"'.ernoon . 
w~•re currently at 601 E. Fayette Street ah the offices of 
l!~mj.cide, specifically at the Colonel 1 s conference room. Present 
-·re ah Jennifer P~1sateri · ~ ·:tttorney, .Tames Faley from the ah l aw 
~ff ices of Fal ey ;~nd B:-ck.lr:;y ab Miss Pusateri 1 s mothex.-, ~ 
Pusateri ah Detect: l. ve Ritz :ind s.lsu S·2r.9 r~ant 1,ehmann . 

MacGillivary: 

Pusateri : 

MacGillivary : 

For the record coi..:ld you please state your full 
name? 

Jennifer Louise Pusateri . 

And hm·r old a:ce yo· . .1. ma 1 am? 

Pusateri: lS . 

MacGill i va:r:y: And your date of b .irth? 

Pus<:tteri : ~80. 

MacGilliv2.r1 : And where do you :::-eside? 

I?usa.teri: 

MacGi.llivary : 

Pus;:1teri: I • 

InaudiblE:: . 

Okay. Ah ,Jennj.fer this office is currently 
imrestig;:i ting a homicide and th8 victim 1 s name is 
Hae Min .Lee . Ah she~ was fo1._1ud_in:Lss.ing._1:m_th~ :!.3th 
of ,Januar· Nm: wiwt if .o.nyth:i ng .:an you tell m0 
about t}·lis event? 

Ok2.y . On, a l l I heard about b.'1-i c: e-\rnnt-was f-rom an 
i;-1c1:i '.;-idual na.mecl Jay,: a .nd Jay told me around eig , t 
6 1 c l cck t hat evenin_::~ 1:hat ah Adnar, Hae_' s ex·· 
b cyfrien d, . hacl J.<i:'led her a;:id ah .that's, I mean as 
f a.:r. as my day goes that day I ~h got up, did my 
norn:-.a1 inaud~_ble, w·2nt to wo~·k, from work I called 
Jay. I asked if he wa:::tE<l t.c C'J\Tte to my house and 
h~u19· out. He said 11 sur::?, ::.::wing- by and pick him up 11 

Um than he got back in touch with 1ue to let r.te know 
not to come and get l1im that: he would be at my 
house. Between .... between twelve-thir~y and one I 
got back to my house, between one and one-thi.rty Ja.y 
arr:L:ved aL my hcuse . Um Jay got there, he had 

. , .. ~.dnar 1 s car a ld v.rha t I be1 ieve to be Adnar 1 s cell 
Rab1asnot~: ~verwonderwhythe ~one um and-rie jus~t.:. sa.icl he was waiting for a phone 
p~osecutor insisted ~ae was k1ll~d bJ call . He didn 1 t tell me whose car he had or he 
2.36when _Jayputs1tcloserto3.30. rd~.-lr•t l" ,o:.]1 •n;..-:. lltr1c: ]'c..; A.r'n;;;. rs c ::irlf or u~hi'c is 
Because h~ knew exactly when she ..Lµ..... - -- · :·· '"·- :;l- '" -~- ~ -; '" · : ~· . l.. • _.J _.. 

h db k
.

11 
d d h d th .A · mu:~ c:~l J. phone or . 1..; .~as-waJ: ,ing for Adnar o 

a een 1 e an e assume e . ,, 1 w~ ~ "' . ,... .~ · , 1 h r ~· ,..., · ~ • f ,~ (' i ·1 
copsdidtoo.Sohisstoryabout "t:a .1. _n ... LTI, iK ~tk,t ..:.a.l~ ._e -.va., \'c.i~ ..... ns o':" a ~a-· 

-· r1d it· W"'t:.: ,., .... ,., c·· to , .. '"'l'""" ::ii-1"'· 1 nu-1 tn~0"" tl"JYt'" Uin 
e.ctingacallatthattimenever ~ ·Po -

1 
~;~ ::!'--':'·..; ·, . --:·· ' '~~·:··: .. u:~ ~ .~ ·-c: ·· • -- J' ·~ . •• 

matched the state's story. .::iO w., hll..,g out. ·3.t 1.1y no .l.::>e ._m,..._ L..ha._ I g ·.iess a). m.1no. 
th=ee-thirty , t~ree forty-five um Jay got a call 

c 
"'\ 
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PAGE TWO 
STATEMENT OF : 

Rabia's Note: Jen says Jay left 
her a message on her pager 
about where to pick him up. 
There are no pager records for 
Jen in police files. There is also 
no evidence to show that Jen 
had the kind of pager that could 
get actual messages. 

f 

• 

J ennifer Pusateri 

and than I don ' t know what sai d to him in 
conversation um than Jay got another call, got off 
the phone and then another call came in and I don't 
know if it was the same person or who it was and I 
don't know whether it was on my phone or whecher it 
was on the cell phone that Jay had. Um then J ay 
left my house, probably around three-thirty, four, 
four-fifteen, well after three forty - five, between 
t h ree forty - five a nd four - fif t een. I left my house 
between four-fifteen and four-thirty to go pick up 
parents from ~ork. I went downtown to pick them up 
got back home between six and six- thirt y . Got home 
um ate some dinner I guess um and then I think Jay 
p aged me ' cause we suppose to be hangi ng ou t later 
on that night, so I believe Jay paged me or either 
I called him or one way or another we . ... he left a 
message for me on my ·pager telling me where to pick 
him up, which was originally i naudible park around, 
between seven ana eight, ~owever um the message was 
very cenfu.-s~ng so I called ... . I called Jay back. I 
d id not get to talk to Jay at this time, at that 
time Adnar a nswe red the phone and said he . . he would 
call .. . . Jay would call me when he wanted me to come 
and get him, so I guess around anytime . . .. between 
e i ght and eight-thirty I believe I eithe r got a page 
or a call f .r.:,om Adnar or well and f r-om J ay , not Adnar 
from Jay telling me to meet him at Westview Mall 
parking lot in front of Value City so since we were 
suppose to be han5ing out I went, I picked up Jay 
j ust as nonnal. Jay 9ot in the car, was l i ke "put 
on your seat belt, let's go. 11 I was like 11 alright 11 

and than he was like "now Jen I need you to keep 
you r mouth shut if I te l l you this and I have to 
tell you because I don't know'' , he said "I need to 
tell somebody'', he; s like "I'm the only person that 
knows and I need to tell somebody . " And t han the 
information that he told me was that Adnar had 
killed Hae and I was like in complete shoc"k at 
this point, not knowing you know what to do or 
what to say or anything.... X-questiow:!LJay about 
hi s involvement and J·ay told me t hat he had no 
iQvol vement . All he had done an c ay with A.dno.rs 
car was, he needed the car 'cause it was his girl 
friends lJ:LrthdaY- to g·o .ge-t her a_birthday present 

.a 's w.y he had Adnar, well that's what he told 
me . ~dnars car was to get hjs girlfriend a birthda 
present-an um ha11 r asked him you know "did you 
help him, di- you ao anything" a nd he said "no." 
I sai d 11 hoJ.Ldo ~u .JCJ,.ow t.ha t a e-k i l l ed • e x:-? .. u was 
l ike "I don't know inaudib e , how do you know , 
you know, how is this true and he tol<:J... me t hat he 



• PAGE THR.BB 
STATEMENT OF: Jennifer Pusateri 

saw Hae's body in the back, in the trunk of a car. 
I don't know whose car this was but in a trunk of 
a car saw Hae 1 s body. I said "well where" , and Jay 
says to me 11 Adnar 1 s going to get caught . " He said 
he's going to get caught . 11 I said 11 why 1 s he going 
to get caught, how's he going to get caught?" And 
Jay said to me that he .. .-from what I undersrood -Jay 
told me was that ~dnar did this in Best Buy parking 
lot which is the ffest Buy t n Woodlawn ah over in 
Security and um and than we . .. .. this is like after 
we had left the_Ma l l pa rki n§ let tha ~a mentioned 
to me that l}.e knew were Adnar dumped -the shov e l or 
shovel's. ~ on't know how many there were but he 
mentioned to me that he knew where Adnar had put 
the shovel and um I .... he was like "take me back 
to Westview Mall parking lot. 11 I pulled back to 
Westview Mall parking lot and we pulled in the back. 
Jay got out the car and walked over towards the 
dumpster 1 s. As Jay was inaudible 
as JC1¥ left the ·car to go over to the dumpster he 
told me to sit and watch and see you know watch to 
see if there's mall security, you know check to see 
what's going on, keep a look out. Sc that ' s what · I 

A was doing, sitting there watching that. So than 
W after that Jay came back to my car and hE:~ was really 

shooken up, he's completely shooken up. He was like 
11 you have to takt: me t.o go see my girlfriend now. 11 

I took him, I'm pretty ..... I think I .... I think 
that's what he did .. . .. I think I took him to see 
Stephanie 'cause he was very concerned for 
Stephanie's well being. He didn'.t want Adnar to 
ever talk to Stephanie again. He didn 1 t want 
Stephanie to talk to Adnar again but he didn't know 
how to tell Stephanie not to talk to Adnar because 
if he said something like that to Stephanie than 
she's going to be like 11 why, he's my friend, why 
can 1 t 11 you know and Jay don't want to have to 
explain anything . He would not tell anybody anyone 
that he knew because he didn 1 t want Adnar, he didn 1 t 
want .... he told me not to tell anyone .because he was 
concerned, not that Adnar would necessarily come 
after him because I guess as far as I know and as 

Rabia's note: According to other far as Adnar knows, the only person that knows 
records, they actually went to anything about this is .Jay. Um I don 1 t think Jay 

'Stephanie's house ardund 11 or has went back to .~dnar and told Adnar that he 1 s 
11 :30 that night. They were together tol'd me, I (~On' t ~now,. and Jay um Ja~ um came .. I 
from about 8-11 in the interim. Doingtook ... I thE1k I took J ay to Stephanie 1 s house. 
what? After we had left Stephanie 1 s hquse we went to my 
• friend Christy 1 s and stayed t~e for the remainder 

of the night. Um well, I to .... we went home for 
the evening, yeah inaudible hat night. I get home 
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PAGE FOUR 
STATEMENT OF: Jem1if er Pusateri 

I don 1 t know what time I came in that evening, 
probably pretty late, I usually come in pretty 
late, between twelve whatever, and than um the next 
day inaudible, I'm not sure what inaudible 
I'm assuming the next day I would h3ve, the 14th 
I would have went to work, do my normal routine 
again um unless it was a . Saturday or Sunday and 
than um I ah I I went and saw Jay later, sometime 
the next day on the 14t:h I saw Jay and he asked me 
to take him .. _ .. . I remember it was rainin3 this day . . . V 
he asked me to take him o F & M parking lot gr 
F & M, he had to go to F & M. I drove him to t he 
~ack of F & M, he got out of the car, took his 
boots and his~lothes that he had on that night and 
put everything in the dumpster and the only other 
thing I know, only other thing that Jay told me was 
um I was like . .. 11 how ... you know . . .. what's .... you 
know ... what 1 s gone ... how ' s this going down .. . what 
i~s going on? He told me that he was talking to 
Adnar a couple days before any of this happened 
and from what I understand and he was talking to 
Adnar a couple days before any of this happened 
and Adnar asked Jay if he knew of anywhere to put 
a body at and Jay told Adnar . . . and told me that he 
said 11 no 11 he wouldn't know no where to put a body 
like that. 11 Jay also told me that Adnar asked him 
to help bury the body and Jay told me that he did 
not help Adnar bury the body. That 1 s what Jay said. 

MacGillivary: Okay, to back up a little bit Jennifer , um you have 
a routine that you go through basically every day, 
you're a student at ah UMBC, is that correct? 

Pusateri: Yes. 

MacGillivary : Ah why don't you describe the routine for me. You 
wake up? 

Pusateri: Uh huh, I wake up at six-thirty, I leave the house 
at six-thirty, I get in my parent's car . My morn 
drives my dad to work up on North Avenue. Then my 
drives herself to work off of Baltimore Street. 

MacGilli~ary : Okay um we want to get a time span here. 

Okay, so we drop my dad off at work, my dad's 
suppose to be at work by seven every morning, so 
we drop my dad off probably around seven in the 
morning and than we go to my mom's which takes 
about fifteen minutes to get from my dad's to 
where my mom works, so about seven-fifteen, 
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PAGE FIVE 
STATEMENT OF: Jennifer Pusateri 

seven- twenty I leave my mom off . I get home a 
little bit before seven-thirty . I really should 
be at school by seven·-forty every morning, well 
between seven-thirty, seven-forty, pick my brother 
up and um take him to school than um I get home 
from my brother's school between seventy-forty and 
eight o'clock. Get home about eight o ' clock ah 
get ready for work you know do whatever, shower 
whatever and um I have to be to work by nin e so it 
takes me about ten, fi fteen minutes to reach my job. 
So I leave my house between eight-thirty and nine. 
I get to work, I don 1 t know .i.f I was there exactly 
by nine . . . . . some days I b<:: maybe five, ten minutes 
late. 

MacGillivary; Where do you work? 

Pusateri: At the Heartlands. 

MacGillivary : J where is that located? 

Pusateri: / In Ellicott City off of North Landers Avenue. 

MacGilli vary: J A.'1d what do you do thee? 

• Pusateri: J I life guard. -­MacGillivary: Okay. 

Pusateri : ) Inaudib le and um I work there from nine till 
twelve and than from there I .called Jay and I 
talked to him and asked him if he wanted to come 
han9 out at my house, if he wanted ·me to swing by 
and pick him up or whatever and he told me 11 sure, 
that's fine 11 he'll be getting .... and than somehow 
I .. . or maybe right than and there Jay told me that 
he had a ride, eithe~ right than and there he told 
me or some other time he got in touch with me to 
let me know that I did not need to come and get 
him, he had a way to my house. 

MacGillivary:J Where did you call Jay, does Jay have a pager? 

Pusateri : J No, I believe I called Jay at his house. 

MacGillivary : 
I 

Pusateri: 

Anc;l what time was that? 
I I 

v Urn I want to say between ten and twelve, some time 
between ten and twelve. 

• MacGil livary : And what's his phone number? 
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PAGE SIX 
STATEMENT OF: Jennifer Pusateri 

;~., Pusateri: 

MacGillivary: And you wanted to meet him later on that day? 

Pusateri: Yes, I just wanted to know if he just wanted to 
come over the house and hang out. I was my winter 
break so I'm not going to school right now and um 
I just wanted to know if he just wanted to hang out . 
So he told me he'd come over whatever and um or 
m2.ybe . . I don 1 t know when I found out that he didn 1 

n eed a ride 'cause he did need a ride and he was 
00ing to come ove:r: my house so he shows up at my 
house, well I got to my house a little bit later 
chat day than twelve because um there was some 
problems with the pool um a guy from American 
Pools came to the Heartland~to look at whatever 
was -wroiigwi tb, _o.ur pool- an§ um -r' s .. t .?l_yed .. ~ i hung 
around a little bit to ah to, maybe I called Jay 
after twelve because I knew that I was going to 
be later than what I assumed so I could have called / 
Jay a little bit after twelve to let him know that 
I wasn't going to be . . . I was going to be later and 
than maybe that was when he told me that he didn~t 
need a ride but anyhow I left work a little bit 
l ater, maybe ... not much later ... not like hours 
later .... maybe fifteen, twenty minutes, half an 
hour. S-o want t. say I got home probably between 
welve-thirt and one and than I want to say that 

Ja-• gpL t.he.re prof>ably between one ana one- thirty, 
maybe as late as two b t I don t wan t to ... I don t 
t h i nk it was t hat late ... I thinlc it was around one f 
thirt SD Jay ~t~ the e around one - thirty~~ 
we played video £am-es, ang out, Jay says he 1 s 
waiting for a phone call and he didn't say who 
from, I didn 1 t know who from, I didn't know who he c:.411 ~ 
was, you know he had been with or whose car he had, ff 
ot maybe I did ask him whose car he had · 'cause I 
was ... 'cause I know Jay don't have a car so I may 
have asked whose car was that and he might have 
said that it was .Adnar's car or something like that 
but I don't remember and um so than Jay hung out 
the house and waited for the phone to ring. I 
guess between three-thirty and four um the phone .. 
a phone cal l came in and I don't know if it was on 
my phone o r the cell phone that Jay had but a phone 
cai1 came in, they talked on the phone and than I 
want to say got off the phone and another phone call 
came in either um my phone or Jay 1 s phone and it was 
for Jay. Jay talked on the phone to who ever and 
than um and than Cay l e ft. I don't know exactly 
what time, I'd s ay a n}'\vl1ere between two- thirty and, 
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Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: • Rit:z: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

four - fifteen and than ::::: left my house between 
four-fifteen and four-thirty to go and pick up my 
parents. I get to my mom's work approximately at 
five o'clock. We get to my dad's work approximately 
at five- thirty . We get home between six and six­
thirty . Ah once I'm home I get some dinner maybe 
and I know that I'm suppose to be hanging out with 
Jay later on in l:he evening and we're going over my 
to my :f:riends Chris . . .. my friends Christy's house so 
we're hanging out. or no so I 1 m hanging out at home. 

Let me st.op you for a second Jen, just to go back. 
He comes over your house, he s aid he had a car with 
him, and you think that Adnar, he told you it was 
Adnar 1 s car, had you ever seen Adnar's car before? 

Ah yeah I seen it before at school but I couldn't 
tell . . ... I couldn 1 t tell you what kind of car it 
was or 

The car that Jay had that day, describe it for me. 

It was like a brown .... like a tan color kind of 
tan color um 

Did it look like an older car or a new car? 

Yeah i t ' s probably like maybe a anywhere between 
a 90 and a 95 maybe and it was four doors and 
that's ... that's. all I really know about the car 
that he came inaudible . 

Do you recall whether or not he said it was Adnar 1 s 
car or did it similar to the 

Um I hadn't seen Adnar's car since I graduated from 
high school . which would have been May and I can't 
remember it like .... I mean if I would have i naudible 
I seen like . .. . A since I talked to Jay since all this 

. , . .. . . .. had happened whatever, Jay told me l.ike last night 
~a~1a .s note. Jay told her last night , t.b.a.t _i t was Adnar • s car Lliat .e __was in.... .. t-ha h~ 
~~ t ~ts when they agreed to what brought to my :nouse 'caus~ he wanted to know if I 

esorywouldbe. told ycu all about lSts:.: rii9ht and I , hadn't told 

Also note that Jay says the only 
reason he had Adnan's t ar was b/c 
he needed to get Stephanie a gift 

• Ritz: 

yon th2.t last night: and urn he said well than llfi 
d.i:dn' t evex1 war1t. . . he was like 11 wel h~ only 
reason I had his car was because I wantedl'• that's 
when I found out that he had the car to go get his ~ 
girlfriend a b i rthday present . 

He never told you that in passing? 
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STATEMENT OF: Jennifer Pusateri 

Pusateri : Um not that I remember. 

MacGillivary : 

Pusateri: 

MacGillivary: 

Pusateri : 

Ah when Jay gets there, you indicated around one 
or one-thirty, 

Yeah, between one and one- thirty . 

He pulls up and now you know exactly it's Adnar's 
car? 

I'm assuming it's, yeah 'cause I knew it wasn't his 
car and I knew it wasn't ..... well Jay doesn't have 
a car and I knew it wasn't Jay's girlfriends ... Jay's 
girlfriends car. Um I don't remember if I asked Jay 
if it was Adnar's .... if it .... I wouldn't ask him if 
it was Adnar's car but I don 't r emember if I asked 
J·ay whose car it was and he told me it was Adnar ' s 
or whether he just told me it was Adnar's car. 

MacGillivary: Okay. Did ah ..... does Jay have a pager? 

Pusateri: No. 

MacGillivary: Does he have a cell phone? 

Pusateri: No. 

MacGillivary: Does he have a cell phone? 

Pusat eri : No. 

MacGillivary: Did Jay have a cell phone? 

'Pusateri : Yes, on that. day . 

MacGillivary: And you indicate several phone calls coming into 
your residence however you 're not sure whether it 
was Jay's cell phone or the telephone? 

Pusateri: Right. I . . .. I don't .... I mean I don't even remember 
you know remember the phone number but you told me 
that he called my house so apparently it was either 
ont he cell phone or on my house phone numberi . 

MacGilli vary: Okay, do you have an answering machine at your 
house? 

Pusateri : Yes . 

MacGillivary: Ah were there any messages left on that answering 
machine from ah ~dnar? 
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Pusateri: 

MacGilivary : 

Pusateri : 

MacGill ivary: 

Ah no . 

Um from one-thirty until three-thirty you guys do 
what? 

Ah stood at the house, talked, listened to the radio 
played video games, pla~ed with my dog. 

How many phone calls had ah Jay received, do you 
recall? 

Pusateri : Um I only remember .... I only real . ... really remember 
him getting two and I remember both of them being, 

Rabia's note: Jay also mentions 1 cause I remember Jay got to my house, he said he 
playing video games with Jen's brothei"'.as wait ... . he sat the phone on the coffee table and 
Therearenorecordsof anypolice he said 11 I 1 m waiting for a phone call " I was like 
interview with her brother and he did you know, "who 1 s going to call you, what 1 s 11 you know 
not testify at trial. his cell phone ... cell phone 1 s out whatever, 1 ike 

it 1 s just a cell phone ... . he was like 11 I 1 m suppose 
to get a call around three-thirty" and I said 11 okay 11 

and he said "that's when I 'm leaving, around three 
thirty when I get t he phone call. 

Ritz: 

• Pusateri : 

Ritz: 

Pusateri : 

MacGillivary: 

Pusateri: 

( 

MacGillivary : 

Pusa t eri : 

Can you describe the cell phone? 

It's black um it had the buttons on the front .. it 
wasn't a flip phone, probabl y about two inches 
wide, maybe six. to eight inches long and that's 
about all. 

You don't know the make? 

No I don't remember the make. 

When the phone calls come in and ah Jay answers, 
how long does the conversation take? 

Um I don't want to say ..... I want to say.that he 
wasn't ..... they weren't very long, they .... I think 
they were like inaudible and to the point like I 
don't think they sat down l ike inaudible 
or wl1atever on Lh~ phone . I don 1' t think . . . . I mean 
I really don't remember exactly but I .. .. Jay's 
usually not a bull shitter on the phone . He's 
pretty much inaudible or you know, whatever. 

I I ;? 
Do ' you r eca ll who Jay was talking to? 

No I don't know who he talked to. 

• MacGillivary: Did you · ask Ji3y? 
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PAGE TEN 
STATEMENT OF: Jennifer Pusateri 

Pusateri : No, I didn't ask Jay. Inaudible. 

MacGillivary: You leave at three-thirty 

Pusateri : I leave at four-thirty. 

MacGillivary : Four-thirty to finish up your routine by 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

~itz : 

Pusateri: 

Going to pick my parents up from work. 

Let me interject something.. . .. ah_wllile_he•s 
waiting fo~ this phone call between one-thirty and 
three, can you describe his demeanor, is he kind of 
anxious or anticipating-this phone call or waiting 
or is he nervous or what is he doing? 

um I can tell .... I could tel l that there was 
something wrong .. . I coula f ell. fhat there was 
something going on. I didn't know as to what ... : 
d ±d rl'"t ask" him yet because I didn't think it was 
any of my business yet you know, and and I I don 1 

think that you know I didn:t ask him why he was 
acting like he was acting. I'm just like you knc 
whatever, but I knew that I was going to pick hin 
up later and later I planned on asking him "what 
the hell's been going on all day?" 

Didn't you .... is there anything about this behavio 
that you can put into words to describe it 
inaudible. 

Um, I guess maybe a little bit more er than d ~ 
normal, maybe a little bit more like just ... just 'l/ 
like ... . maybe a little bit more on edge you know. 
I guess .... I don't .... I don't know how to describe 

Inaudible the sense that something was going on or 
something was wrong? 

Yeah, there was something .... Jay .... there was 
something that Jay was not acting like Jay normally 
acts. He ' wasn't as relaxed I mean as he normally 
is. Um ah but to describe his behavior I mean he 
j,ust wasn't acting like Jay normally acts. Whether 
I ' mean he wasn't acting sad or angry but it ... he 
might" have been acting like u tight ... . not really 
up tight: 

I get the id.ea. 

Yeah. 



• PAGE ELEVEN 
STATEMENT OF: Jennifer Pusateri 

MacGillivary: 

Pusateri: 

Do yo recall what Jay· was wearing? 

Oh, I know he had on some brown boots, something 
like the Timberland color you know but they weren't 
actually Timberland made by them, they were just 
like the Timberland made boots and I want to say 
he might have been wearing a Dickey outfit 

Rabia's note: red fiber? -------> 

a black Dickey outfit, he wears a lot of Dickey 
clothes and what color was his jacket, v 
I thi11k_ h1s j a c.:ket was l i ke plaid, r ed plaid 
inaudible . 

• 

MacGillivary: 

Pusateri: 

Okay, for those of us who don ' t know what a 
Dickey's outfit is can you describe that? 

Oh it's um like a I guess i ' um ah it's 
like a black pair cf pant that are kind of like, 
they' re not"' jeans, they' re like khaki type pants, 
I guess you'd say but they're black and a black 
button down shirt, short sleeves, all black I guess. 

MacGillivary : Work . .. work atti~e? 

Pusateri: Oh yeah, that's what it is. It's like work .. . it's 
like something that ah regular, like it you worked 
in like a factory or a shop or something inaudible 
nothing like a suit and tie. Like you wouldn't 
put a tie with i': and look nice. It's just like 

MacGillivary: 

Pusateri: 

MacGill.ivary : 

Pusateri: 

MacGillivary : 

Pusateri: , 

MacG1llivary: 

Pusateri: 

MacGillivar-y: 

a work man's clothes, a guy that goes out and works 
every day, hard inaudible. 

Okay. You leave, pick up your father, pick up your 
mother, you eventually come home, you eat dinner. 
You're suppose to meet ah Jay 

Jay . 

Later on in the evening? 

Right. 

You do meet up with LTay? 

ij.ight. 
I 

Now is there a phone call made to your house or do 
you contact Jay as to what the plans are? 

Yea h, yeah um 

Inaudible. 

. , ___ ..., 
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• PAGE TWBLVE 
STATEMENT OF: Jennifer Pusateri ~ 

I believe that I got a voice message from Jay like ~ Pusateri: 
um t~lling me to get him from the park and around, 
between seven and seven-thirty I think it was, and 
for some reason the message was like very confusing 
or something. For some reason I felt it necessary 
to get back in touch with Jay and I believei-en-:i::-ri~--f/r'-
that cell phone number because u ave the cell 

Rabia'sNote: Number was o~ phone number either er or a t my hGu.se--we 
caller ID als~ because ~alls werehave Caller I. D. so · he cell phone number calle e\ 
madeto Jens house while she my house during the ay hen the number was on my I 
alleges Jay was actua~I there. caller I. D. so that 1 s how I knew what the cell ~ f 
I don'tthi~Jay was Kl~ ally at hone number was in order to get in touch with Jay "'I 
her place for Alo~t Bf'fh af!ernoo~nd Adnar. When I called them um Adnar answered the 

t."I/\ - \ ~ -- ~ -L Vol \_ ~ ·phone and said 11Jay will caJ.l you back when you 1 re fP. 
nl0 ready ... when he 1 s ready for you to come and get him JJ:)/\ 

\~ Qj) el or for yo to come and meet him11 or whatever ~Jay J.." t 'v- will call you when he 1 s ready." And um so that 1 s v 
\. \ a~l, like he was very quick and very high, you 
'f"' know and I was like 11 what is going on. 11 This is when 

I was like really to a point where I had an idea 
what was going on and I wanted to know, I was not 

• going to take Jay anywhere until he told me what wa 
9oing on becm1se I needed, I thought that I neede 
to know in ease, you know what I 1 m saying, in cas 

• 

Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

. n..1 thera 
Pusateri: 

Pusateri : 

Ritz: 

well for these reasons and um that's when I decide 
that I wanted to know what, I was going to ask Jay 
I mean if he didn't tell me, he didn 1 t tell me. 
wasn 1 t going to fight with him but um I was going t 
ask him, so / 

The park um 

It's inaudible Park. 

Inaudi ble Park, here's that located? 

On inaudible Park Road. / 

Where's that, is that Baltimore County? 

Yeah, it's off· of Crosby and Ctieswortti I Believe 
I believe Chesworth i--s t hat cross street there to . 

If 

Inaudible Black Forest. 

No it's not Black Forest, that's the one .. that 1 s the 
one that the pool's on. Inaudible. 

'When did you. arrange for ah Jay or have this 
communica t ion t hat you wP-rP ... .,..,... meet him in the park 



• PAGE THIRTEEN 
STATEMENT OF: Jennifer Pusateri 

between seven and seven-thirty? 

Pusateri: I said between six-thirty, anytime, after I got home 
from picking my parents up, to seven- thirty. I 
guess it's between that. I was in my bedroom ah 
getting dress because I knew I~s going out later 
to just hang out · at my friends house and <--"Cathy" 
ah I got a page and usually when . g t pages or 
things like that I go back to my room and use the 
phone j ust 'cause that's where I feel comfortable 
and um that's when I got the page that was a voice 

· • 1~ message from Jay saying to get him from the park 
vJ'V" and then when I .... and then like maybe actually 

\ 

1

•

11 
, maybe I knew to pick him up from the park earlier 

IV' ...., I had talked to him, but I 1 m not sure. He left 
,.}- . • ~ · a message on the machine telling me somethi"rrg about 

,.J c) \Y it er eo come and pick him up at the park or he was 
c;v-r tJ" goifl"::J to be li:."lt°.E'}.'.• th,3n What he thought I SQ d0 n It 

, ir- 11\ go to the park yet. I think I got two mes s ages 
tr( ()Y maybe on my page~r. , -one saying to pick him up at the 
b v park and the next message saying " I '._,m going to be 

late don't. pick" you know 11 don 1 t pick me up at the 
park 11 or 11 I 1 11 call you when I need you 11 or 
something. I was confused .... there was confusion in 
h is message so I felt it necessary to contact him to 
r ind out whe r e I wa s suppose to get him from. 

Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

Do you recall what time, you said you were getting 
dressed 'cause you knew you knew you were going out 
that evening 

Right. 

What time did you call back to get the message 
straightened out? 

I guess I'd say between six- thirty and seven-thirty. 

When y ou called hi m back, did you think you were 
calling back on the cell phone or were you calling 
his house or what you were you doing? 

Yeah, I knew tha.t T was dialing his cell pnone, the 
c~Il phone nun~~r . 

~ 

I 

So you finally got the message straightened out? 
Then what happened? 

Right, that Jay wculd call me when he was ready to 
be picked up. Um tha.n I quess ah I ... I was like 
well I was sitting at the house and just waiting 



• 
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PAGE FOURTEEN 
STATEMENT OF: 

Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

. , 
Ritz: 

Pusateri: 

' cause I was suppose to be around~~s house 
between because origina lly the plans were .like 
around seven-thirty or seven or whatever with Jay, 
and um instead r just sat at the house and waited 
a little bit longer for the page to go and get him, 
for the call to my house to go and get him and um 
then I guess a little bit after eight, around eight, 
between eight and eight-thirty I'd say Jay paged me 
and told me to come pick him up at Westview Mall 
parking lot in front of Value City. I got to 
Westview parking lot in front of Value City, 
probably between eight and eight - thirty, like af, 
shortly after the page came through. I don't live 
that far from Westview Mall. I parked underneath, 
the mall's inaudible excuse me, I parked 
underneath the parking lot, one of the lights, I 
was underneath there. Um I probably didn't sit 
there ve:ry long. Ah I think I sat there about, I 
wouldn't say I sat there for more than fifteen 
minutes waiting for them to get there. They got 
there and um they were in a in what I recognized 
as being the same car that Jay brought to my house 
earlier that day, which was the brown car, it had 
four doors, er the tan car had four doors. 

They were both in the same vehicle? 

Yes, Jay and Adnar were both in the same vehicle . 

Who was driving? 

I want to sa~ Adnar but I mean it could. have been 
~ Jay, um b u t I want to say Adnar was riving. I 

01dn 1 t, I don t exact~y, I'm pretty sure it: ~.,as 
Adnar that was driving. 

What happened after they pulled up? 

Um Jay got out of the car and got in the passenger 
seat of my mom's car that I was driving that night, 
and um Adnar said hi to me, said "hey, what's up 
girl 11 and ' I was like 11 hey, what's up" and than wt 
left the parking lot and that's when Jay told me 
, , 

With the exchange of words between you and Adnar 
"hey, what's up girl", how would you describe hi~ 
mood at that time? 

He seem .d just like he normally sa.ems , j ust like uti 
j i..~ s t like 1 '"' w.as a s, j ust. like I remember-h?ti. _re 
high sc~ool I guess . 



• PAGE FIFTEEN 
STATEMENT OF: Jennifer Pusateri 

Ritz : 

Pusateri : 

Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri : 

Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

Did it seem like anything was bothering him? 

o, not at hat time . I mean we didn't ... he just 
said 1 h-± 1 and :r: sai:"d "hi " and he left, well I left 
him and he left or I guess he left than I left or 
both, we all left the parking lot. 

When Jay gets in your car, the clothing tha t you 
described earlier, inaudible outfit, the plaid 
jacket, tan boots , is that t he outf i t you recall 
he had on? 

Yeah, I mean I couldn't exactly remember if it 
was the outfit, I know that Jay wears Dickey outfits 
a lot so I'm just assuming, I mean I know t h at he 
h ad on the brown boots and I know that he had on a 
jacket and I think I remember the jacket l 
plaid. 

Did you no tice anything about his clothing tha 
there were disheveled, soiled, or anything 
that? 

~o, the didn't look dirty, t;hey didn't look a1 
ai erent t en they normally looked, then t 
looked before, l ike when he got in my house at 
one or one-thirty, they didn 't look any differe 
than then. 

Did you notice his hands whether his hands had any 
dirt on them or anything like tha t, or any cuts on 
his hands? 

Um no his hands appeared to look the same. I mean 
I didn 't examine him, so I . didn't notice anything , 
there wasn't 

Anything that was obvious? 

No, there was no thing obvious that I noticed about 
his outfit or 11is hanas or his you know , anything. 

So t hen what. happens after he gets bac~ in your 
vehicle? 

I 

When he gets i n the car, he's like 11 okay, out on 
the seat belt, let's go." I was like "alright, 
let's go" and urn he says "Jen, you got to swear 
you won't teJ.l nobody what I'm about to tell you" 
and I was like 11 a l right . 11 He 1 s like "but I got to 
tell you. I got to tell somebody. I can't, 
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PAGE SIXTEEN 
STATEMENT OF : Jennifer Pusateri 

Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

Ritz : 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

you know" and I was like "alright, what's up Boo?" 
He was like "um Adnar killed Hae" and that's when I 
was just like "woo, what do you mean that Adnar 
killed Hae, why, what, how, when, where " you know . 
Normal questions I guess you would ask. 

When you asked 11 why 11 what did he say? 

Um, he said that Adnar said that Hae broke his 
heart . 

Did he say anything else? 

No. 

When you asked him 11 how 11 what did he say? 

He said that he strangled her. 

Did you asked him where it happened? 

He told me um he told me ... this is what he told 
he told me that Adnar was going to, he's like " l 
going to" I was like 11Jay what do we do? " I, ' 
he asked, Jay asked me what we should do, he s~ 
"you think we should go to the police now and t 
them right now" and I saii:L "J: don' know." I ~ 
"what was your i nvolvement, were you involved" 
and he s aid "no" , he said "Adnar showed me her l: 
and asked me if I ... if I would help her bury h 
or bury, if I would help him bury her body" and 
said "well what did you do, did you help him, d 
y:ou know where the body ' s? 11 "No, I 'ust t ook him 
t o some place in the city and I droQped him off. 
I took him to a , then I went down, picked h i m up 
f Fem a d i..f f eren+- place · ~he c ity" and I don 't 
remember. wnere he sai they went nd 

Just back track, just for a second so I can keep 
up with you, when you aaked him if he had any 
involvement and he said "no" , he said he saw the 
body, did he say where he saw the body? 

Ah I think I might have asked him, I think I him 
r~metnber saying 11 in the trunk o f a car. 1 I don 1 t 
kn.6w if it: was her car or Adnar's car. 

When he says he dropped him off somewhere in the 
city or picked him up, did he say whether or not 
he was in the inaudible tan vehicle or what car 
he was driving or did you ask him? 
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PAGB SEVENTEEN 
STATEMENT OF: Jennifer Pusateri 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

Ri.tz: 

I just assumed that he was in Adnar, the car that 
he brought to the house,- which I'm assuming is 
Adnar's car because I asked him, I was like well 
I think that her body was put in his car 'cause I 
asked him about Hae's car. I said 11 how did he do 
this" you know, when, you know, when was this done 
and he didn't know when. 

When you asked him inaudible what did he say? 

Yeah, he said that he strangled her in Best Buy 
parking lot. 

Did he say 

But I don't know how he got to Best Buy parking lot, 
or anything like that . He didn't say which Best 
Buy, I'm assuming it's the Best Buy on Security, by 
around the corner from inaudible. 

When you asked him about Hae's car, what did he say 
in regards to that? 

Um he said he didn't know, he didn't l<now where h e 
car was or how P.dnar got to Best Buy or how um h e 
he got into Hae's car, if he did it in Hae's car 
or whether he did it in Rae's car. He didn't sa} 

When he made reference to going down into the cit 
he said he dropped him off at some house and he ha 
to pick him back up, did he say whose house that r, 
took him to? 

No , ah he did say "t-o a different broads nouse, h 
said a diffe rent: chicks fi,:>use, ehicK: h e tH3F>-.---

Did he say when he dropped him off? 

Ah no, no t::.rnes. 

After he dropped him off did he wait outside for him 
or have to go back? 

Oh he came back, he had to go back, (cause um yeah 
he had to go back, I think, yeah 'cause I think he 
left and had to go back. 

~.11 this is happening between the time he left your 
house around ah three forty-five and four-fifteen 
and the next time you see him at eight o'clock, 
all this i s taking place ~ithi~ that time spa~? 

Y-
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PAGE EIGHTEEN 
STATEMENT OF: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri : 

Jennifer Pusateri 

I think so. When I talked to Jay um whe n I talked 
to Jay um around I think t ·hat I talked to Jay before 
he came to my house around one - thirty, from my 
house. I think that, I think that I talked o him 
before ygu know , before he came to my housa and he 
told me he ·~as downtown with Adna~ . This was before 
one - thi rt.y . 

Before one-thirty? 

Yeah, and I know that Adnar went to school sometime 
during the day , sometime during the mor n, I want to 
say in the morning he went to school or something 
'cause he was suppose to be in school the whole day 
so I think that Jay took him to school and stuff and 
I al so think that Jay took him to maybe some kind of 
practice. I don't know if l\dr.ar did anything at 
Woodlawn or not, as far as sports goes, but I think 
that, at eight o'clock when I talked to Jay I think 
'cause he tcld me the entire story of everything 
that happened during the day but I don't remember 
all of it. I remember that he said that Adnar said 
that he did it in Best Buy parking lot. He said 
that he say Hae 1 s body in the trunk of a car. He 
said, I remember him mentioning something about 
taking Adnar to school, I remember him mentioning 
something about picking up Adnar up from s chool 
a~ter practice or before practice or taking him to 
practice before practice started . He had some kind 
ef pract'ice or ome thing like tflat and urn that's 
abouc all the information that that Jay knew than 
about the day, that I can remember. 

MacGillivary: After you leave um 

P~sateri: The parking lot? 

MacGilivary : The parking lot at ah Westview Shopping Center, 
in front of Value City, where did you go? 

Pusateri : We, I want to say that we went to Stephanie's 
houseJ his girl f~iend, I want to say that we went 
t here 'cause 1 think that I -remember Jay saying 
that h~ wanted to go see Steph, he wanted to go and 
give h.er a hug and see her and make sure she was 
okay and everything like that and kind of like let 
her know not to talk to Adnar and it was Stephanie ' s 
birthday, so he had to go and see her and give her 
a birthday hug and kiss or whatever. So I remember 
taking him t:her.e. I tclke him thJj:ru\ then I 
bel ie·re on the way to my friend~ s house 
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PAGE NINETEEN 
STATEMENT OF: Jennifer Pusateri 

Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri : 

Ritz : 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

Where does Stephanie live? 

In inaudible Valley. I don't know the address . 

Do you know the exact street? 

I don't know the address, I don't know the street 
or 

Do you know Stephanie's last name? 

Inaudible. r: know her phone number . 

What is that? 

. 788-8519. At least that 1 s what I remember inaudible 
I'm pretty sure that's it . 

Did you physically see. Stephanie? 

Yeah I saw, I sit in the car while Jay got out o 
the car and I saw Stephanie open the door and I 
saw i m go in a,nG. g ive her a hug a:nd a kiss and 
then he - might have been · in the house f 
approximately five to fifteen minutes . 

When ne 1 s ~ei'!'l"':J u p to t;l:!e b.ouse does he have a 
birthday p1~ent with him'? 

Um, - don t reme1{oe r . 

What happens after he comes out of the house? 

He comes out the !house, gets in the car, I say 
"ready to go to *~s house?" He says um I 
said and we talkec, \ :probably talked a little 
bit more about Hae and everything that happened 
and I might have asked him you know again what his 
involvement was, if he knew where the bodv was . 
I was l ike ?•yo, where did he bury the body. Where 
would he f'.ave buried the body?" And Jay said nr 
don 1 t know wher:e he took the body um but he used 
my shovel:i or shovels. I don 1 t know whether it 
fl,as one or two. Re, s like "well I know where the 
sl1ovel or shovels are 11 and I said "okay, so what 
do you want me to do? 11 He say·~ ·:will you take 
me to the shovels or shovel 11 and I said 11 sure. 
Where are the shovels or shovel 11 and he said "'thf;y 
are at. the mall parking lot and I was like "well 
what mall" and he 1 s like ''back at West view Mall . 

11 

So we went back to Westview parking lot and I 
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PAGE TWENTY 
STATEMENT OF: J ennifer Pusateri 

went to the back of the parking lot and that's 
where the dumpster, there's a dumpster, there's 
some dumpsters back there and Jay got out of the 
car and walked over towards the dumpsters while 

\ . ~ _sat in the car to watch and see if there was 
y- ny -other cars coming in or whatever 'cause you 1 re 

J.. V not :eally al~owed to 1?e like 1?e1:1ind the mall 
~ ~} parking lot without being suspicious or something. 
{"'. i\ ..aJ/ I mean why you back there, you know. So I we. 

~ trying to keep an eye out for that and that's 
what I was doing and Jay came back to the car 
and ah he said um he said "I guess we can go 

-

house now" or whatever . So we went 
\, house and I said inaudible ~ ~ 
X" ~A At t is time it was ~bably at least nine o' cI 

or\~ tr around nine . Got to~£ s house, hung out t 
~ V for a couple of hours{ ta d, whatever, hung 1 iy We did not, at thi· oint ~e d o nGt tell J efL. c 

•. JY ~anything. . is al.s g , li·~es ~ith~ 
.... ~ They' re um, is ah, it ' s his, it's her 
boyfriend ctually you know what, I think I also 
I went to s house and then I think I went 
to campus t1 night to . I think it was my friends 
Mikes birthday on campus at UMBC. I went to campus 
to see Mike 'cause I remember seeing a lot of my 
sorority sisters and all of them wanted to know 

\J what was wrong with me 'cause they could definitely 
~ tell that there was something going on and that I 

was no t my normal self. ! had something- you know, 
eise tracking my mincl which was the fact that I know 
ah this information about Adnar and Hae and that, 
you know, that bothered me to know that information 
so um you know they were a little leery of my 
situation as to what was going on in my head and 
blah, blah, blah and um I did not tell them anything 
at this point and um then I ly school and went to 

~abia's Note: Steph has suddenly 
disa~red from Jen's story so the 
detective has to remind her 

Christy's ho\lse. w~Jsm8Ks and hung out 
there and while at~~ house me and Jay were 
both very quiet, very: preoccupied . We were both 
you know like~c;:ould tell that we.were both 
pretty much you now like there's something going 
on and you know 

MacGillivary: : ' ,Le t me interrupt you for a minute. 
to Stephanie's house? 

Pusateri: Right. 

You both went 

MacGillivar-y: You stayed there for approximately fifteen minutes? 

Pusateri: Right. 

.:i 
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Rabia's note: Again, here Jen says they went from Stephanie's 
house to "Cathy's", and stopped at UMBC first. But according to 
Steph and other accounts they didn't visit her until after 11 pm that 
night. 

PAGE TWENTY-ONE .. 
STATEMENT OF: Jennifer Pusateri 

MacGillivary: 

Pusateri: 

MacGillival."Y: 

Pusateri: 

From there did you go to ~· s house or did you 
go 

No, I think I went to 
~s house 

And Jay was with you? 

Yes Jay was with me . 

campus before I went to 

MacGillivary: And where is the ca~pus? 

Pusateri: Ah UMBC, Wilkens f.\_venue. 

MacGilivary Within the campus? 

Pusateri: Oh I was in Wye, which is WY E, that's how you 
spell the apartments, Wye Apartments are in, the 
whole apartment area is known as Hillside and it's 
within inaudible circle. 

MacGillivary : Okay . 

Pusateri: At UMBC on campus. 

MacGilivary: Did Jay have a cell phone at that point? 

Pusateri: No. 

MacGillivary: He no longer has the cell phone? 

Pusateri: Not that I saw or it didn't ring. I don't think he 
had it anymore. 

MacGillivary: Okay. Um how long did you stay a t sorority house? 

Pusateri: Um I want to say we were there maybe an hour, about 
an hour. I didn't stay as long as I wanted to and 
that's because we still had to get to · 
house. I tend. to make a ot o f-plans-an 
go to a lot of places 'cause I have a lot o f friends 
that like to hang out I guess. I try to make-- every­
body ha.ppy. It was my f:r-iencl Mike's birthday , he's 
giving me a hard ~ime about leaving 'cause he was 
like I never hang out long enough and blah, blah, 
blah but I left any how and af b~r I .left there going 
to~s house and urrilCl(M:just, I don't know 
she jus , ~e just kind of sat there and talked like 
normal . She was wonderi~g yon know, she had 
questions. She asked quest· 

AT THIS P.OIJ\""J.' SIDE A OF TAPJ ( 

1~&-
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PAGE TWENTY-TWO 
STATEMENT OF: Jennifer Pusateri 

Ah the tape, this is Detective MacGillivary. This 
is continuing ah interview of Jennifer Pusateri. 
The ah tape stopped at approximately 1629 hours and 
ah Miss Pusateri 1 s attorney and Sergeant Lehmann 
left to get a cup of coffee and we're resuming this 
interview . It's approximately twenty four minutes 
of five. Ah Jennifer I basically to go back, 

MacGillivary: 

Pusateri: 

MacGillivary: 

Pusateri: 

MacGillivary: 

Pusateri: 

you indicated you were at UMBC ah at your sorority 

house? 

No, some of my friends, we don't have houses on 

campus. 

Okay and from there you went to~ house? 

Uh huh. 

And what time approximately did you get to)-tJl(s 

house? 

I'd say between ten-thirty and eleven probably.r 

MacGillivary : Alright, you can continue . 

Pusateri: asnodumtawlke g~t into ~Jlit)llf(s hou~e um we. sit there 
with her and her boyfriend um JUSt about, 

I don 1 t know, I don 1 t remember what we talked about, 
normal day stuff I guess, watched some t.v . , might 
have commented on whatever was on the t .v. maybe 

MacGillivary: 
I 

Pusateri: 

and ah we sat back for a while and than um um ~~~_._~ 
)) ... asked , y.;ou. know , she she could tell that 
'thire was something, something wrong somewhere. 
Sne coulo terl that maybe there was something wrong 
1 cause I wasn 1 t acting like my normal self and 
that's because I heard this information and I was 
very concerned 'cause I didn't know what to do. I 
didn't know whet her we should go to the cops and 
tell them straight up right now tonight or whether 
we should just wait and see what happens like we 
did now. Now I kind of wish that we just would have 
went first thing, but you know 'cause we didn't 
know any better. 

last name? 

MacGillivary : And where does she live? 

~~·~ 
!) ~ ~<;. q_pAJ(."{ 0\ M ~ 

Pusateri: 
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STATEMENT OF: Jennifer Pusa teri 

MacGillivary: And ah who else was also there? 

Pusateri: Her boyfriend*"· 

MacGillivary: Do you know - s last name? 

Pusateri: I'm going to say~ 

MacGillivary: 

Pusateri : 

~ ever have a conversa-tion with either 
~ or~concerniz).if7the events of the day? 

Not until: last niglit 'ta:se ~inaudible 
MacGillivary: Um after you leave 

Pusateri: 

I 

Ritz: 

Pusateri : 

Ri:.2: 

Well then we we sat at .... s house, um I don't 
know how long we sat there, I don ' t know exactly. 
I don't it was real real late about one or two. 
I want to say it's more around eleven-thirty, 
twelve-thirty that we left ~s. I took 
Jay home and then I went h~d'"then the next 
morning I woke up and I don't know if I slept v 
well or not 'cause I had that information on my 
mind and I felt that just as Jay used me to ta] 
to somebody I felt that I needed someone to taJ 
to as well but at this point I still hadn't to] 
anyone . Um and then when I woke up the next mon 
I guess I went through my normal six-thirty to 
till nine routine, taking everybody to work, myt 
getting to work and I think I probably went to 
the next . day as long as it wasn ' t a Sa~ur.day ~ 
Sunday. Um and a t s omet i me during the 14th. u 
on that day I went to seE Jay again at his house . 
r picked him up and an tie h-ad his boots with him 
as well as his inaudible jacket tnat he aa on the 
n ight before and he asked me i f I would take him 
to F & M parking lot. I t ook him to F & M parking 
lot ana we drove around the back until we saw a 
dumpster, which is actually I think maybe behind 
che oafiY store rather than F & M. I don't, 
inaudible · the parking lot and we parked pretty far 
to the end of the shopping cente~ and ~ay threw ..bis 
clotfies oots in the dumpster. Got back in ~he car 
I' 

What F & M shopping center 

Baltimore National Pike, um which also had stuff, 
an Off ice Depot 

Is that the F & M where Jay works? 



• PAGE TWENTY-FOUR . 
STATEMENT OF: Jenrn.f er Pusateri 

PUsateri: 

MacGillivary: 

PUsateri: 

MacGillivary: 

Pusateri: 

MacGillivary: 

Pusateri: 

MacGillivary: 

Pusateri: 

Inaudible. 

We've been talking about Jay the whole time here, 
um what's Jay's last name? 

And is he a white male or a black male? 

Black male. 

And how old is he? 

19 . 

Do you know his date of birth? 

January 12th., 1980. 

MacGillivary : Does ah Jay have a telephone number? 

• Pusateri: Yes, it's·~~ 
MacGillivary : And where does Jay live? 

Pusateri: Um off of off of Route 40 and I believe it's 
Ridge Avenue but I don't know the number of 
the house. 

MacGillivary: Ah after you leave~s house do you recall 
what time you got ~~h Jay's house that 
night, the 13th? 

Pusateri: 

MacGillivary: 

Pusateri; . 

~_because I don't know exactly when I left 
.,.. s. Inaudible 

The 14th of January um what time did you respond 
back to Jay's house to pick him up? 

Well I, what, do you know what day of the week that 
is? I don't know what day of the week, if you, if 
I knew what day of the week I could p~obably be 
better at times, um 'cause let's see, it was 
p~obably a Wednesday or a Friday. 

MacGillivary: The 13th is a Wednesday. 

Pi.!sateri: Okay, so the next day was a Thursday. It was 
probably after, it was probably after twelve because 
I worked until twelve at the Heartlands so it was 
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Lehmann: 

probably after twelve . It was probably on my way 
home from work so if probably got to his house 
between twelve and twelve-thirty. 

Excuse me, as long as we're on dates here, how are 
you so sure with all these events that you' re 
talking about took place on the 13th of Janu ary? 
How do you know it wasn't the 14th, the 11th, 12th? 

Pusateri: Well the only reason I know that is because last 
night um when I wa~being ,gu..§.§..tioned or w1iatever 
you-want to call it, um ah the question asked was 

. ..~Y had Adnar called my house on the 13th, um I 
Rabia's Note: Jen remembers t~,v::meffiber the incident that Adnar had kTiled Hae 
day not because Hae had ~~and I remember that:: I had talked to Jay that day 
murdered but b/c cops q,ske r nd Jay had been at my house. Adnar has never 
aboutAdnan's call on tH~ . call ed mYhouse efore best to my rec6llecfion . 
She must have thought, flm, lets see Um :i1ot that I would remember, he never called my 
when did Adnan call my h6use ... oh house and ah so the only time that he would have 
yesthatdayhemurderedsomeone" called the house would have .been on the 13th. 

like I believe I said that I had those. phone calls 
come to my house. • Lehmann: So yoU,.'..,r:.e sa:y ing: that you're sure it's the 13th, .J.L_ 
because we told you you had these tele2hone calls f' 
on the 13th? 

Pusateri: 

Lehmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusater:.: 

Right. 

Not because it's the day after, his 01r~hday or 

Right. I don't, I wouldn't remember inaudible. 

Okay. 

Do you recall seeing anything on the news about 
ah Hae Lee being missing? 

Yes . um... ~re at Champ§_ on a Thursday night, I 
would say .um it-Was probably the last Thursday 
in January I would say because T know it wasn't 
this past Thursday, I know it wasn't the Thursday 
before that but I believe it was the · Thursday 
before that that inaudible a month ago Thursday 
was. We were at Champs 

When you sav "we" 
- I 

who are you ref erring to? 

Um, me, Jay and my :riend, well me and Jay were 
the inaudible but there's a whole bunch of my 

7 
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Lehmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

• Pusateri: 

Lehmann: 

Pusateri: 

Rabia's Note: here Jen says this 
is when she finds out Hae is missing. 
Except that doesn't make sense. She 
would have known, according to her 
own story, that Hae was missing the 
day she was actually killed. So WTF 
is she talking about? 

Ritz : 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

other friends there from school. Um my friend 
~· was there, um 

Champs is where? 

It's in inaudible parking lot on Baltimore 
National Pike, it's a sports bar. It was college 
night. 

Go ahead. 

So um we were at Champs and I was up talking t 
somebody, maybe dancing or something, I don't 
and um Jay come up to me and he's like "yo, tr 
just said that Hae's body is missing. I juot 
it on the t . v. 11 and on the news I guess is wh• 
he saw i~ ancrhe-c-o l d-me that he saw it and I 
11 oh, um now what?" 

Hae•s body is missing? 

Yeah, that he had saw it on the television, theY" 
her body had been missing. 

That she was missing? 

Yeah, yeah that she was missing not .her....,.body, that 
Hae was missing and he was like "what do we do 11 

and I was like "I don't" I was like "I don tknow 
what we do." I was like "what do we do" you know 
and he just inaudible out, you know, he he um he 
seemed a little you know like concerned maybe or 
shocked maybe or inaudible body's missing. Um 
I guess he was concerned because he knew the 
information about Adnar and I guess that's why he 
was concerned and that was when I found out that 
he has been missing. 

Well you knew back on the 13th that she 

Well yea~, I knew that she was dead . 

That she was dead , why would you be s o shocked that 
now the news is reporting her, she's missing , she 
nas n--' t been s e en or heard from? 

\? 

Um , 1: don't kn0w . I guess I was just surprised. 
I dofl t know. I don 1 t know, maybe I wasn' surprised 
maybe I was just like "what do we do now?" Maybe 
it was mor: like "oh no, what d o we do n ow" r ather 
tha n surpri se I guess. 
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Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri : 

And than we left Champs that night . I went back to 
Jay's house that night and we watched a movie or 
something and I probably didn't get home until 
four-thirty that night, inaudible. I probably got 
in at four-thirty that morning and then next day 
I got up and took my parents to work. 

At anytime from the 13th up until you see this news 
report, has Jay made any reference that they haven't 
found her body or he knew exactly where her body 
was? t/ 
No because he um he never told me any thing about 
where the body was. I was like, ' ause if he had 
known where her body was that night then we ll he 

, ~ w.ould have told me where her body was that night 
"f..I a nd we could have come down here and told you guys 

where the b ody was, you :Know . We knew that some 
body had b een killed and the body was hid. We 
would have probably came down and said it right 
then and there but we didn 't think that we had 
enough information that was going to you know, not, 
we didn't want to be linked to it in anyway what so 
ever. 

Had you or Jay ever made any anonymous phone calls 
to the police department about Mae Lee's death? 

Rabia's Note: I have seen no 
police reports that this friend was 

ver interviewed. 

'+'No. I thought about it but never did 'cause I have 
friends that work at Woodlawn Precinct and I know 
a couple detective's there and a couple of officers 
but 'T aidn It, I told um, what I did do is probably 
about t we weeks after t he information I told my 
friend)if~ that I krtew about um this, I knew 
that this girl was killed. 

Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

MacGi'llivary: 

Pusateri: 

MacGillivary: 

?Lsateri: 

What is~ s last name? 

*'«· 
Does she have a nickname? 

No. 

H'd"'<J old is ah~ 

24. 

And where does she live? 

On Washington Boulevard. 
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MacGillivary : Do you know the exact address? 

Pusateri: No, it's above a Pawn Shop. 

MacGillivary: What ah town? 

Pusateri: Upridge. 

MacGillivary : . Okay. Also um do you work with •~ 

Pusateri: At Garlands, that 1 s my other job. 

MacGillivary: And where is Garlands? 

Pusateri: 1107 Ingleside Avenue, or 1109 Ingleside Avenue . 
I think it's 1109. 

MacGillivary: And what did you tell~~ 

Pusateri : 

MacGillivary: 

Pusateri: 

MacGillivary: 

Pusateri: 

MacGillivary: 

Pusateri: 
I 

Lehmann: 

Pusateri: 

I told~ that I knew this girl Hae, I know 
this girl ae that got strangled and I know who 
did it . At that point I hadn't told, I don't 
think I told her who did it. I just told her that 
I knew this girl that had been killed. I need to 
let somebody know because maybe, you know I was 
like "what do you think I should do" you know 11what 
do you think I should do?" Jay told me that Adnar, 
well no, I didn't say Adnar, I said Jay told me 
about this girl being killed, being strangled, um 
so ah she asked me a couple of ql.lestions I'm sure. 
I couldn't tell what questions she asked me. It 
was outside the 7 - 11 parking lot on Frederick Road 
that I tol d her this. 

Do you remember what day you told her? 

No. 

Had you been to work that day? 

Um at Garlands? 

Yeah. 

No. 
' 

Was this before the body was found? 

Yes. It might have even been the night, no because, 
I know i t was before we went to Champs. It might 
have been that same n ight . I don 't know but I 
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STATEMENT OF : Jennifer Pusateri 

MacGillivary: 

Pusateri: 

know that when Jay come up to me at Champs and told 
me that her body was missing, that they said that 
her, that she was missing um ah I know that I said 
s?mething to..-- because at this point ~.V rl1 
didn' t know. ,,~ )(p Vt--

Did you tell anybody else? Ji4 11<--
Um no, not excent for ~last night. <----"Cathy" 

MacGillivary: Okay. You j_ndicated ah in prior conversation that 
an individual by the name of Joshua 

Pusateri: Yeah Josh, his name's Josh, 'cause the minute they 
found her body um the day that, what I had heard 
was that they found a foot in Leakin Park. Somebody 
had found a foot sticking up out of the ground in 
Leakin Park um and I you know, I didn't, I didn't 
even think, I didn't even think tha~ it wa s Rae's 
bodY. at all. I me an dead bodies always get dumped. 
in Leakin Park but you hear about it all ~~ time . 
Um so I happened to mention sometning to1'18J.Aflt. 
We were in the car, we~ w 'n .er car and Josh 
was in the car. Joshi 's boyfriend. He 
oh and he and I said to , I said "yo, did you 
hear anything about that o y" and um he's l ike um, 
she was like , she' s like "yeah my. mom feuna: a b ody 
at the gate this morning when she unlocked i t. " Her 
mom works at inau?i£1-e. It's in Leakin Park. 
And I said to.~ I was like, I was like "you 
know what else ." And I don't know whether~ 
or Josh had mentioned that the body was str~. 
Um and I was like if it was strangled I was like I 
bet you it was her body. I bet you they found Hae. 
And that's all I said so I guess at that point then 
Josh and his friend Mark who was in the car as well 
inaudible. 

~acGillivary: Let me back you up a little bit because I was a 
little bit confused that when you go to ah F & M 
to drop off Jay's clothing, Jay is actually dressed 
in the sa~e clothing? 

Pusateri: Uh uh, he had on different clothes the next day. 

MacGillivary : rt~ , had different clothi~g 

Pusateri : Yeah. 

MacGillivary : And he had t he clothing 
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Pusateri: Separate . 

MacGillivary: That he had worn the night prior in a container? 

Pusateri: 

MacGillivary: 

Pusateri: 

MacGillivary: 

Lehmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

Ah I don't know if it was, I know the boots 
I'm pretty sure the boots were, the clothes 
have been in a bag. Actually I'm not sure. 
know is that he took them and threw them in 
dumpster. 

Okay and that dumpster is behind F & M? 

were, 
might 
All I 
the 

Uh huh, well it's, I don't think it's behind F & M. 
I think it's actually behind the baby store. If 
you go behind F & M you just keep going and then 
there's a dumpster on the left. I think it was 
like a brown, kind of reddish kind of color 
dumpster. I think, I don't know. 

Sergeant Lehmann? 

He had his clothing in the bag when he put it in 
the dumpster? 

Ah 

How do you know it was his clothes? He told you 
this was his clothes, or did you actually see 

I saw the clothing. I actually saw 

So you actually saw what was in the bag? 

Well if he had a bag, if it wasn't, it probably was 
loose if I saw it rather than being in a bag maybe. 

Right. 

Um I mean ah I saw it, I was like, •cause he, the 
night that, the night that he, that I picked him up 
or whatever, he told me that he was going to get -1~ 
rid of every, that he was going to get rid of his )rt; 
boots because he knew that his boots were in Adnars 
car and well wna~ I think is Ac;:lna..t:s car, and that 
he drctn't .wapt his foot print s or anything like that 
in Adnars car or anything like that. So he to~d me 
that he was going to get rid of the b6ots. 

I 

But it's your opinion that Jay wasn't along when 
the body was buried? 

·---------- --·---- - - -------- -------i 
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Pusateri: 

I.2hmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

Pusateri : 

Lehmann: 

In my opinion, no. My understanding Jay 

But he threw away all of his clothes and he's 
wiping fingerprints off the shovel and things of 
that nature? 

Yeah . 

What do you think of that? 

) 

Well it wasn ' t until today thac the~ght, I me an­
J: ~ ust do n .. ! .. t think th.a ~Tay, don' t hink that Ja 

ould lie to me first of all and l i ke I don't know . 
Unless Adnar paid Jay a good sum of money , I reall~ 
don ' t see J a helpi~g him.-. 

Now I wasn't involved in a ny prior 
conversations . I mean we've gone over this before, 
what is the relationship between Jay and Adnar? 

Um, they knew each other from high school. 

Okay . 

They knew each other through Stephanie, Jay ' s 
girlfriend. Um but to say they were friends or 
say that they hung out a lot I'd say probably not 
because I mean like I hung out with ,Jay a lot and 
we spent a good amount of time together, you know. 
I probably see Jay almost every day. Um 

How would you describe your relationship with Jay? 

Pusateri: ~Jay? I'd say we're v~ry close, v e ry close. 

Lehmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

Pusateri: 

No , not like you know , ~~~I!~~/ ut I ean we 
1

..re 
close like , I love Jay as · --~....i.... - 1.1 
m heart. Jay. is like , ~ tnist .I ; 

How long have you know him? 

Um I've known him since elementar 
· ~ere really good frlen'.'"af rorn like 
grade but then lik:'e I didn't see l 
later in my elementary school 'cau: 
on to a different school maybe. I 
a different school somewhere betw 
school and middle school than I d 
up back at Johnnycake Middle, where we wenc Lu 

~ 

.l 

'.l 

Et 
t o 

nd 
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Pu.sateri: 

I...ahmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

Pusateri : 

Lehmann: 

Pusateri : 

Lehmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

In my opinion, no. My understanding Jay 

But he threw away all of his clothes and he's 
wiping fingerprints off the shovel and things of 
that nature? 

Yeah . 

What do you think of that? 

) 

Well it wasn't until today that. I t-aeu~ht, mean 
L_.j ust d on ' t t h ink taat Jay, don't think tllat Jay 
would lie to me first of all and like I don't know. 
Unless Adnar paid Jay a good sum of mone , I realiy 
don't see Ja helping hi 

naudible. Now I wasn't involved in any prior 
conversations. I mean we've gone over this before, 
what is the relationship between Jay and Adnar? 

Um, they knew each other from high school . 

Okay. 

They knew each other through Stephanie, Jay's 
girlfriend. Um but to say they were friends or 
say that they hung out a lot I'd say probably not 
because I mean like I hung out with ,Jay a lot and 
we spent a good amount of time together, you know. 
I probably see Jay almost every day . Um 

How would you describe your relationship with Jay? 

Pusateri: *Jay? I'd say we're very close, v ery close. 

Lehmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

... 

ut I ean we 1 r.e 
I mean with all 

rn1st .Jay with my lif,e. 

How long have you know him? 

Um I've known him since elementarv school. Um we 
were really good frl.enO: f rom like .. third or fourth 
grade but then lik:e I didn't see him very much in 
later in my elementary school 1 cause I think he left 
on to a different school maybe. I know he did go to 
a different school somewhere between elementary 
school and middle school than I did but he did end 
up back at Johnnycake Middle, ~here we went to 
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Lehmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

middle school and we didn't talk too much than. We 
weren't very close friends. Ah we didn't become 
pre~ty close friends until my senior year in high 
school. Maybe towards the end of ny junior year, L 
a little bit in the oegihning of my junior year. fi J 

I think he might have helped out with my soccer VV 
team. cfk 
Earlier you, you were talking about Jay was at 
your house and he wasn't acting the way he would 
normally act, I think hyper you used the word? 

Uh huh. 

And he leaves in what you believe is Adnars car, 
and you knew something was wrong? 

Uh huh. 

I got the impression was when you were speaking 
what you were trying to say "well I'm not going 
to take him any place until I know what's going 
on" words to that effect that you said? 

Uh huh, well it's true but um I also had the 
restriction that I had to be down to pick up my 
mom. 

I understand that. 

So I couldn't take him anywhere. 

But I guess what I'm asking you, do you know 
anything about any murder? 

No, I had no idea at this point. 

What did you think he might have been doing that 
would scare you that I'm not going to put him in 
my car until I know what he was doing? 

~ If\ 

~s 

Pusateri: · '* Never know. with Jay . Um 

Lehmann: 

Pusateri: 

Obviously you thought it was something 'serious that 
you didn't want to be with him if he was doing 
something. I guess what I'm asking you what did you 
think that he might have been doing? 

Um I don't know. I don't, I just, I knew that he 
wasn't acting like Jay 'cause Jay ' s pretty like 
Jay will come to me and tell me a whole lot of 
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Lehmann : 

Pusateri: 

Lehmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

stuff and he wasn't talking to me about what as 
going on and since he had been like after, once he 
left my house at like four-thirty or whatever, when 
I was going to pick him up again at this point he 
had been, because he was acting so different a t my 
house, I was like wnat you know where, doing what, 
what, what's going on, you know, and I didn't I 
wanted to know what's going on when he got back 
' cause I was concerned for him. I was concerned 
for Jay, I guess. 

Why, why, has Jay and Adnar known each other since 
high school? 

I~ I think they , they might not, I don't know i 
Adnar went to high school with us or not but 

You say that Jay and Adnar are like best friends? 

No, not at all . 

They're like casual friends? 

Casual acq, casual acquaintenances. 

Well I'm wondering why, inaudible ~ 
trying to put words in your mouth, but w.hY. would.._. \/"' 
AdQ§J-r go Lo a casual acquaintenance like Jay and 
say "I just killed a girl. I want you to help 
me bury her?" 

I guess because Jay had the kind of reputation 
of one being a loyal person s o like if Adna , 
~dnar I guess felt that he co uld confide in Jay 
and· Adnar, I think Adnar and Jay's girlfriend are 
pretty close . They're pretty close friends, but 
they hang out maybe , I don't really know 'cause I 
didn't hang out with them t h at mu c h . I hung ou~ *' 
with Jay. I don't like his girlfriend very mu~1. · 
We don't get along very we ll all the time 1( 

Okay. Let's go back to when you pick~d him up at 
Westview parking lot. We weren't real sur~ and 
~ . don't think we ever really got it down co who 
was dr~ving the car? 

Right. I want to say Adnar . 

You want to say Adnar but you're not sure so 
if you think back you say "Jay got out of the car. 
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Pusateri: 

Lehmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

Pusat€ri: 

Lehmann: 

Pusateri: 

He got in the passenger seat of my car. Adnar 
came over to the window 

Well no, he didn't even get out. I just, when 
Jay opened the door, well Adnar didn't come over 
to my car to say hi to me. Like I'm, I don't, 
I don't know if he got out of the passenger side 
and walked over to the driver's side or not. I 
know when Jay opened the car, passenger car on my 
side, on my car to get into my car. That's when 
Adnar said hi to me, so that's the point Adnar must 
have been in the drivers side of his car. So by 
that time 

Inaudible which side of, was he on the driver's 
side or on the passenger side of your car 

He was 

Where was Adnars car? 

On the passenger side. 

Then Jay gets out of the, if you don't know for 
sure fine but 

Yeah, I mean 

I'm trying to take you back, did Jay get out on 
the passenger side and he get in, is Adnars driving 
or 'cause Adnar I'm sure would having gotten out 
and change places. 

Yeah right, see I don't, I don't remember Adnar 
getting out of the car and changing places with 
Jay so I'm assuming that Jay was in the passenger 
seat of the car. 

Best Buy parking lot, /that IS right across 

From Securi t y Square Mall. 

From Security Square Mall? 

r:t: ' s on Security, it's on Security Boulevard . , 
1t 

Okay . 

It ' s a McDonald ' s t her 
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PAGE THIRTY-FI VE . 
STATEMENT OF: Jennifer Pusateri 

Lehmann : 

Pusateri: 

Lehmann: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri: 

Ritz: 

Pusateri : 

Lehmann: 

Pusateri: 

on the other side of the i naudibl e and that's 
where Jay said Adnar told him 

Where he d~d it, yeah and I was like well then he's 
de£ i n Lte-l-y. o~"'fig to ge t ~aught Qecause I thi nk "x1 
~n~~e ' s cameJ;: ' son the top of Bese Buy um store. ; v 
You told that to Jay? 

Yeah. 

When you pulled up, you said you're sitting there 
first and you have to wait until they arrive, do you 
recall what, when you said hi to Adnar, he says "yo 
what's up girl" the clothing that he's wearing or 

· hat that he may have had on um was it a jogging suit . 
or normal street clothes? 

~dnar usually dresses pretty nice, like in Khaki's ~ 
.1nd Polo or Tommy Hillfiger shirts . f 
Do you recall what he was wearing that night? 

Um no . I didn't pay that much attention . 

Had you know Hae ~rior to this? 

I knew who she was but if I saw a whol e bunch of 
pictures of, I know she's Chinese or Asian or 
Korean or something like that, if I saw a whole 
bunch of pictures of some females that were that, 

/ 

I wouldn't be ~ble to pick her out. I don 1 t know 
lier that well. I think she was in my..Linauditf~e 
my-sefiiOr year and I knew that she played, I think 
that if she's the girl that I think she is, I think 
she plays field hockey and maybe lacrosse at 
Woodlawn. Um she was a pretty, she was pretty nice 
I mean if anyone else met her they would think that 
I don't know, I guess they would think that she wafi 
a nice g.irl, i ;itelligent, well dressed, kind of like 
ditz ma be . lOne person thought sh,.e was a snob 
'because she w<i1 s a little stuck up, I thought she was~ 
s.tuck up to. J . 

Lehmann: 

Pusateri: 

Lehmann: 

I 

Inaudible. 

Uh huh. 

Did you have any conversation with Jay . I know you 
told me you were with inaudible car, did Jay 
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PAGE THIRTY-SIX . 
STATEMENT OF: Jennifer Pusateri 

Pusateri: 

Lehmann : 

Pusateri: 

call you and say they found her body, did you 
call Jay? 

t t~ink L might have called Jay and said they 
ound her body but I think he may have already 

known from the t. v. 

Did you talk about "what do we do not?" 

Um maybe we talked about it but we still, we still 
decided that not to talk or say anything to the 
police yet bu~ then l~ke I was at wo~k one~~ 
um I was talking to tlus lady named Lisa d)ltllll•l•lllJIS«"lm-lli"­
I think is her last name, and I know herh usband 
works for Baltimore City Police, I believe his name 
is Chris, and I believe Lisa, like Lisa had asked 
me um did I know anything about, or did I know Hae 
you know, she didn't ask me if I knew anything about 
the murder, she just asked me if I knew Hae from 
Woodlawn 'cause they all knew that I inaudible 
and I was like "yeah I know her" and um she had 
mentioned something to me about um there being a 
possible suspect um a person that found the body 
in the park and then I remember that and I remember ~ 
going to J-ay aad saying 11 hey yo, they thin~ they V'" 

'-LJ got a susQect for Hae's um murder and they think 
/ :tt s the person that found the body because 

apparently the body was found, this is wba~ go~ 
from Lisa, that the bod..Y. was_fotlnd so off in the 
2ark that -why would anybody be back there, so that 

\::'.) tn e original suspect was a person and when I told 
· Jay that Jay was concerned. He was like "yo, that's 

no good . " He's like "we can't let the wrong person 
go down for this" and I was like "alright" and 
then that was I mean that was pretty much ah at 
that point. It was like then I was to a point 
that when I knew there was a different suspect that 
might be going down for this l w~ thinking now 
I'm ready , that' s- \~en I told my-:mom um and that's 
when I was well maybe sheuld see if I can call 
into De:t"ec · e Dawn in Woodlawn and maybe talk ·to 
her a nd see how L can, let her know what I have to 
know and n__o~ to go Ehrough any of this. 

MacGi'llivary: Ha¢l you done that? 

Pusateri: No, I did not do that because I was still thinking ~~ 
just keep your mouth shut because that's what Jay r::::;.. 
asked you to do, you're Jay' f riend and then I felt 
l ike th"is was a point like now I had started feeling 
bad again 'cause I felt bad for Eae's family 
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PAGE THIRTY-SEVEN 
STATEMENT OF: Jennifer Pusateri 

like I think that would be horrible for •cause r 
know if I had inaudible if I did. 
You know like inaudible like they hadn't, I mean 
they had no idea as who had done this to them and 
I was like well maybe now since I know as a law 
biding citizen I should go and tell them what I 
know, but I didn't. 

MacGillivary: Do you have any idea what type of car Hae drove? 

Pusateri: No 

MacGillivary: Have you ever seen the car? 

Pusateri: I mean I might have seen it at Woodlawn but I don't 
know, I mean like I don't really know if she even 
had the car at Woodlawn when I was there so no, I 
don't think I ever seen her car. 

MacGillivary: Other than the car that you believed to be Aclnar's 
the tan car, four door, 

Pusateri: Uh huh. 

MacGillivary: Have you ever seen Adnar with any other car? 

Pusateri: Driving it? 

MacGilivary: Correct. 

Pusateri: Um not t hat I know, not that I remember. I don't 
know what kind of car he has. I don ' t pay 
attention . 

MacGillivary; Prior to you learning that Adnar had contacted Jay 
when was the last time you had any contact with 
Adnar? 

Pusateri: Ah inaudible high school inaudible May. 

Ritz: That would have been May of '.98? 

Pusateri: Yeah, I mean if that would have been the last time 
I' 19een, saw, t{lat I had ever seen because I hadn't 
been back to Woodlawn·. · ·· · · · 

Ritz: .When you g;rq.duated he was a Junior? 

Pusateri: y eS. 
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PAGE THIRTY- BIGHT 
STATEMENT OF: Jennifer Pusateri 

Lehmann : 

Pusateri: 

Lehmann: 

Pusateri : 

Lehmann : 

Pusateri : 

Lehmann; 

Pusateri : 

MacGillivary: 

Pusateri: 

MacGillivary : 

Lehmann: 

Pusateri: 

Lehmann : 

Pusat:teri: 

MacGillivary: 

Ritz: 

It's been a lot of publicity lately that we're 
looking for the car? 

Right. 

We can't find the car. 

Right . 

Did Jay ever mention to you about the car? 

No. 

Does he know the car? 

He's never told me if he does kn..Q~. 

Did you inquire? 

About the car? 

Did you ask him? 

"Hey yo, what he do with the car?" 

Um no. The only time I ever asked anything about 
the car was like •cause like the impression that I 
got when Jay told me that Adnar had done this at 
Best Buy, was I was like "how did . . how did he do 
this is Best Buy parking lot in her car without" 
I was under the impression that he did it to her 
in her car and I was like "how did he get in her 
car without her knowing? Why would she talk to 
him period?" But I remember, 'cause I knew they 
had broken up an4-I a~µ·t sure s o why she'~ 
still talk eo him or apything like that. Um so 
like that 's the only time I ever said anything to 
Jay about the whole car, um when did he, how did 
he get into her car you know, what was he hiding 
in the back seat or something you now l ike in 
those scary movies but 

Was he? 

Ha didn't know. He didn ' t even know if it was 
dohe in ~hat car. Rabia's Note: Y~s he does. He describes the turn signal being 

broken and looking up from the car to see if anyone saw. 
Detective Ritz you have any additional questions? 

I can 1 t t~ink of any off hand. 

J 
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PAGE THIRTY-NINE 
STATEMENT OF: Jennifer Pusateri 

MacGillivary: Alright, that 1 s concludes this interview . It's 
approximately 10 minutes after 5. 

This taped statement was transcribed by : 

QAIII Dolly Dobrzycki . .-C.1!1LPED on 20 March 1999 . 

I ' 
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State of Maryland * 
['\ ~ "' r:- l \) 17 i' 
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* Circuit Court 
-J ~ • :GU ~T 

Adnan Syed 
::: • , •• : ·- t , , :: ..... , T y 

* · ' ~ - · · · · - · -- "' af C;\ I. ::· -.L. Ji'/I S l 0r~ 

No. 199103042-46 * Baltimore City 

* * * * * * * * * 

AMENDED STATE'S DISCLOSURE 

NOW come Patricia C. Jessamy, State's Attorney for 

Baltimore City, and Kevin Urick, '""Assistant State's 

Attorney, and in accordance with provisions of Rule 4-

263 (h) of che Maryland Rules of Procedure hereby promptly 

supplement the State's prior disclosure with the following 

additional witnesses and/or information: 

l)/l 1 ~tached is a copy of the taped interview with Ju' an 
~-rdon (no cranscriot has been done); 

~ J~J In response to defe~se questions on Friday, January 14, 
I~ fU~ and to clarify previously released material, the State 

~1 avers: On February 26, 1999, Jenifer Pusateri c~me t 
Police Headquarters where Det. MacGillivary had a bri 

~ 
conversation with -her wherein she staced sh 

1\ Syed, knew nae Min Lee, that Adnan Syed had never 
~ called her at her home ch8ugh he may have called a ~~ friend there, that she knew Hae Lee had been killed arr 

~. thac she had been st=angled, a n d that she had nothing 
furthe r to tell at the time. The next day she 
contac~ed che homicide unit and gave the taped 
scatement already provided co che defense; 
1 

On t::.e same day, ?e:Oruary 26, 1999, De:. Mag:.l:.i·:c.::y 
~ad a br~e: ccnversacio~ w:::.::: Ad~an Syed ac ~is ~o~se. 
_q_ s..:mma!:"y of c:-ie co::.-rersac:cn is a::.~ac:::eS.; 

~ 



4) A copy of Ter esa Long's resume is attached . The State 
plans to call her instead of Melissa Stangroom, who is 
on medical leave, to present the DNA evi dence . 

A~ 
Certificate of Service 

I HEREBY CERTIFY that on this 18th day of January, 
2000, a copy of the aforegoing State's Sup[plemental 
Disclosure was: 

-fr-
Served on the Defendant; 
Served on the Defendant's Counsel; 
Mailed to the Defendant; 
Mailed to the Defendant's Counsel . 

q~~ 
ASA Kevin Urick 



: ~~;~· 

September 14, 1999 

On. 26 ?ebruary 1599 at approximately 1900 
hours, your. invest::.gator alone; with Detective William F . 
Ricz had the occasion to respond to 7034 J ohnnycake Ro2d 
Woodlawn and interview one Adne.n Syed M/ P/ 17 05/ 21/ 81 in 
the prese._~ce of his father. 

During this 
following information: 

::­
"..:.i.:t 

:.nterview Syed relayed the 

Syed indicated that he k...~ew the vic~im Hae Min 
Lee and that · s:ie was .. _a f!:'iend of his. He also :.ndic.ated 
that he had known the victim for several years. 

on 13 Janua:?:y 1999, he had ~he occasicr. cc ~e 
at schcol (Woodla~m Senior · High), howeve~ doesr-'~ 

remember t~e events that occurred in school that day. 

When asked if Syed had a relationship with Eae 
Min Lee , Syed replied in a soft voice "yes", however he 
didn ' t want his father co kn.ow. 

Sy ed indicated that he had occasicns to be a 
passenger i n the victim' s auto , however nee on the da=e 
in question. 

Syed stated that he. had no idea who would •.vane 
to have hurt Hae Hin Lee a~d that he could provide no 
i~fc:::macion on suspec~s. 

Syeci. :.naicate.d tbat Bae Lee had been seei!'!g ar;. 
i:idi ~.ridual named Don Cl inedinst who apparently worked 
witb the victim at Lens Cra=t~r~ .. 

Yccr investigators asked Syed's fat~er i£ it 
would be possible to speak with Syed at schocl on a late= 
date. Same indicated that it ·.vould be possible if he was 
_!;:resent:. 

Invest:igai:.~on co co~i:. i ~~e. 

Respec:.fully , 

iJec.ect:'..ve G . 5 . ~acGil .:.. iv:o.r-.:· 

::or.iic ide un.:.:. 

.. _,. _______ _ 



MSP CRIME LABDRRTCRY Fax:410-653-4591 Jan 18 '00 9:56 P.02 

EXPERIENCE 

1981 to Pl-esent: 

04/94 lo 08/94: 

1980to 1981: 

EDUC-lTJQN 

1980: 

1993: 

TRA./J.'VING 

1982: 

1983: 

1985: 

1986: 

1986: 

1988: 

1989: 

1989, i. 995, 
& 1996, i 997: 

}'!rs: Teresa M. Long 
Fore.o.sic Cht:m.ist Manager 

)faryland State Police 
Crime Laboratory - Biology Section 

Forensic Chemist 11anager, Marylll.lld State Police Crime Laboratory, 
Biology Section. 

Senior DNA Analyst, Anned Forces Institute of Pathology - DNA 
ldenri.fication Laboratory, Rockville, ~ID. 

Laboratory TechniciaD, Ophthalmology Department, Bioc.heulistry 
Laboratory, Johns Hopkins Unive:siry. 

Graduated Towson State University, CW"ll Laude, BS Biology 

Masters Degree in Biological·Sciences, Cniversity of :YfaryJand 
/ 

Basic Forensic Serology Course (3 graduate credits, University of 
Vir~nia)!Hairs and Fibers Analysis - F.B.I. Traicing Academy, Quantico, 
Virginia 

Biochemical ~1ethods in Bloodstain Analysis (3 graduate credits -
University of Virginia) -F.Bl. Training Academy, Quantico, Virginia 

Intemarional Symposium ofForeusic Sch~~ce Hair Cooparison -F.B.I. 
Training Academy, Quar:rico, Virginia 

Inso:umemal Analysis· Paints and Plastics - F.B.I. Training Academy, 
Quantico, Virginia 

Imemational Symposium on Immunology - F.B.I. Training Ac:i.demy, 
Quantico. Virgini;,>. 

Visiti.Tl.g Scientist R~search Program, DNA Typing, RFL'O Methods -
F.B.l. Training Academy, Quantico. Vi.rg1nia (4 months) 

forensic T.neory and Laboratory Application of DNA Typing ~!ethods -
F.B.1. Tra.ining Academy, Quantico, Virginia (6 gradw.te credits, 
Cniversity of Virginia) 

Inrenational SymposJum on Human Ide:.t.fication, Data .:i.cqttisirion & 
Statistical Analy;;is, sponsor~d b~' Promega Corporation 



MS? CRIME L~BORJ'.lTCRY Fax :aio-653-4591 Jan 18 ·oo 9:56 P.03 

TRAINING (Conti1tued) 

1991: 

1992: 

1993: 

1995: 

1996: 

1996: 

1997: 

Autoradiograph Interpretation. Population Data and Freqt:ency 
Calculations - Cellm.arls: Diagnostics, Gemiantown, Maryland 

Advanced Aspects of DNA Analysis School. F.B.I. Training Academy, 
Quantico, Virginia 

Second International Symposium on the Forensic Aspects of DNA 
Analsy]s - F.B.I. Training Academy, Quantico, Virginia 

Advanced PCR Applications (STRs) 
Florida DNA Training Session m 

FBI Specialized CODIS Training Seminar 

Statistical Workshop sponsored by Promega Co9oration 

DNA Typing with STR.s Workshop sponsored by Promega Corp 

Lectured on the forensic aspects ofDNA (RFLP) analysis to various law enforcement agencies, 
judges, states attorneys, and high school/college students. 

/ 

Co.atributed work_towards the publication, "A Preliminary Report on Binned General Population 
Data on Six V){TRLoci in Caucasians, Blacks and Hispanics from the U.S.'', Technical Article, 
Crime Laboratory Digest, January 1991. 

ORGANIZATIONS 

American Academy of Forensic Science (1998) 
Tzch."lical Working Group on DNA.Analysis Methods (TWGDAi\1-1990) 
:.1id Atlantic Association ofForeus'.c Scientists (MAAFS-1982) 
Tri-Beta Biological Honor Society (1 9i9) 

Qualified. as an expert witness in the following counties: 

Anne Arundel(*) 
Carroll 
Talbot(*) 
Harford 

A.:.lcgheny 
Queen Anne 
Charles 
Howard(*) 

Wicomico 
St. r...wys (*) 
Cecil 
Worcester ("') 

(*) Oenores DNA - MSP casework testimony 

Montgomery(¥) 
Caroline 
Kent 
Prince George's (*) 

61 testimonies - Serology 
17 testimonjes - RFLP 

Baltimore(*) 
F.r-..derick 
Washington 
Calvert(*) 
Balto. City (*) 
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AMENDED STATE.,. S DISCLOSURE 

NOW ccme- ?ac_::.c.:.a.. c .. Jessamy-, s·cace.' s At:::or:::ey for 

BalC::..moz:e- c.::_cr, . and.. Kavi..;n:. IT.Z::.:.ck._ ~s±st:ant::.. St:at:a' s· 

At::::or:!ey, an<i in.. ac:::::::rdanca. wic!I.. Q:t:.Ovisions. of: Rule. 4-

supplemer.:t: ::.ha St:at:a.' s pr±.or discloslll:a-- w:i:t:!r.:' t:.he fo·liowi!lg: 

adC.±.i::.:..onal ·.v l.=::esses. anC./or !.Zifor:nacicn: 

l.) .i:\.t.::.::.c.::ed :.s a c :::py of t:!la <:aped. !.nt:e1:"'riew wit.:: U-ti' arr. 

2) 

~ I 
_; I 

C-vrdon { ~c c.=:.nsc=~;c has ~ee~ done) ; 

rn ~=sponse co de£e~se qt.ies~ions on ~:=:.cay , 

anC. t:o c~ar.:.=y 9rev±ously =eleased macerial, 
~4 
- - I 

c_j,_e. Stac.=. 
avers : Ori .?e.Oruar_r 25, !.999 , Jen.i..=er ~·.isace::::.. came co 
E'o.l.i.ce ~eadqua~::;:::-s. ·.vhe:?:e iJei::.. MacSill.i:rar.r had a :::ir.:.ef 
c::n.-ve~SaC:.Cn 'N'i=.::. he!: r,vhe~~.!.~ She 5C~t:eC. 5I:~ ~<--=-~'.V .;C...-:.a!!. 
SyeC. , '.<...--:ew :iae Y!i:l. :..ae , c.'.:ac. .:i..C::a..'1. 5yeC. ~ad J.eve::: 
cal:. ed. ~e:?: at ~e:?:· . tcme t:..::cug::-:. ne may ::iave c2.!.2..ed a. 
==~=~d =~e:::-e, t~ac she :C:ew ~ae L2e ~aC. ~ee..~ ~~lled..and 
c~ac she had. beer.: s~=~gled, a~~ ~~a~ s~e· ~ad ~cc.'.:.!..!:g 
Eu::::~~e= c~ cell a~ t.'.:e c.:_~e. The. nex~ day she 

-~,-.-·::::-· · , -- ------ ! 

:..:; 
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AMENDED ST.ATE-,. S DISCLOSURE 

NOW come- £>ac_:..c.:..a.- c_ Jessamy-, St:ace.' s A.ttor::ey for 

Ba.LC.:..more· C..::...1::'£, _ and.. !C"ev±:a:. (Jric.!c ..... '4.ss±st:ant:.. Stace.' s· 

.J;.t.~or:!ey, and. i.n.. acc::rd.ance. wi.i::h .. ;:z:.cvisions. o.f: ~ule 4-

2 63 (h ) 0£. c..'1.e Ma_·•yiand ~ules: cf.· ?~c._~e.: he.?:C-by 9rcmp.tly 

suppleme!!t:. t:ie. St:at:e' s pr::.ar discl.osw:::· w:i:c!l:.. t:.!:le. foll.owing: 

. . . . 1 
acc..:.. c.:.ona_ ·.v3-c::esses anci/ cr i .n£:or.:iaci.crr: 

!. ) .~t:::.:.c!:ed. :.s a c::py of t:ie. caned. i.m:ez:-riew w:Lt~ Ju.' arr. 
Gar=on (;io c=3...~sc=~;c has bee~ dor-e) 

2) I;i :::-esponse t.::i d efe!"!se c:ues.:=ons ori_ =~cay, Ja.....~uarr :..4- , 
and t:~ c la.:::.:..=y ?rev±ous.Ly ~=leased mace.::::.al, c~e. Staca 
avers: On . ?e.br..iar_r 25 , I.999 , ue!!i..::ez::- ?usac:.:::i. came. co 
Palice ~eadqua.:::::-e=s ·"'he.?:e Dec. .. MacG.i.l:!..i.·.rarr ~ad a '.=r::e£ 
c=r..--:re?:9sa!:.:.cn 'Ni:::: he~ :t1he~ei:l 3hs s~acad 3he ~<..-:~'·"' .~C..."-1.an 
SyeC., '.-c..-:ew ~ae Yr.in. Lee , ::::ac .;C.::an 3yeC. =:ad. :ieve:::: 
c al2..ed. =:er a c. ~er·. heme t:!:ouc:: ~e mav have c.:all~d. a 
:::-:..end ::::ere , ::.::.a:c she :-a:ew - ::ae C.ee · iad :::eer!. k::...:..led.. anC. 
c.:ia~ she ~aci. bes!!. s~=ang!_ed , ar:ci. c!:at: sr:.e· ::ad. :-:cc..-:~;-

':'1:e next: day sb.e 
c::t!::ac:: e-:i 

• 1 • • • • • • 

::.::e ::cmi-:::.c:.e ur:.:.:: ar..:::. s-ave c.::e : .:.ced 

::.a y , 
. -
.: .:::.. =;: 

--,,,. 
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AMENDED STATE'S DISCLOSURE' 

NOW come- Pa.t_.:_c:..a. c=_ Jessamy, . Stace.' s A.t:t:or::ey for 

BalC::..rnore- c::_t:z-, _ anci.. K'e.vin:. tJC.c~.._ A.ss±.st:ant:. Scace:.' s · 

At::::or.:1ey , and. i.n.. acc::rd.ance... wi.t:.1. ;n:::ovisi.ons. 0£: ~ule 4- -

2 63 ( h) o f c...11.e Ma_ry-land. ;t.ul.es: oE:· P:!:Oc.edw:a hez:eby promp.cl.y 

s.upp-leme!!C t:b.e St:ate:' s prior disclas.w:e-· w:tt:'"'"· tb.e Eo·liowing: 

!.) .;.t:::a.c!:ed. .:.s a c::py· of i:b.e. :::aped. int:e.!:"'r!.ew Wl.C...'°! U't.L' a."'!. 

C-.:>r=on (nc c=ansc=~;t: has =ee!! done) ; 

2) In. ==sponse t~ de£e!!se. quesc~ons OQ ~~day , Ja.nuaz:y· 14, 
and i:o clar~~t previousLy =eleased macer~al, c~e Stac: 
avers: On. .?e.bruary· 25', 19 99 , J e!!i=== ? 1.lsat::ri. came c~ 
Police ~eadqua.::i::e.::s. where Dec .. Y!acGi.12..i.-.ra:ry- '.!ad a ~r::.:f 

c::nve:?:"sac.:.cn wi ==- her wherei..:1 5he 5\:~c=-::i she :.C..-:e• . .., .';.d..'"lan 
Syed, '.<..-:.ew ::ae Y!i!' ... I:.ee, c!:ac .~C..-:an 3ved. had. ::ieve:= 
called ner ac ~e:-- home c~ough he may have c~lled a 
====~c ~~ere, t~ac she ~Clew ~ae Gee iad ~ee_~ k~lled.. anc 
c~ac she had. bee~ s~=ang~ed, an~ t~ac s~e· ~ad ~cc~.:...r:g 

E:i==~er == ~=ll ac c~e =~~e. r=e ~e~~ day she 
c:::::n::ac::ad 
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